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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:389 Information till skogsägare vid undersökning av skogsmarker

I dag finns det personer som jobbar på tunga myndigheter och statliga verk och 
som samtidigt ägnar sig åt att på fritiden dokumentera och undersöka andras 
skogsmarker. Detta utan att meddela markägaren eller skogsägaren om den 
planerade underökningen. Ingen villaägare skulle acceptera att någon person 
var inne och undersökte villaträdgården utan att villaägaren självklart fått 
vetskap om eller godkänt detta. 

Självklart borde samma praxis gälla för en markägare eller skogsägaren som 
också i förväg borde få vetskap om att någon planerar att undersöka och 
inventera skogsmarkerna. Inte minst för att markägaren eller skogsägaren då 
själv kan vara med vid inventeringen och ta del av vilka värdefulla växter och 
svampar som kan finnas på fastigheten.   

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Avser statsrådet att se över regelverket så att markägare och skogsägare alltid 
ska få information innan det sker undersökningar eller inventeringar av deras 
marker eller skogar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


